

## Franckesche Stiftungen zu Halle

### **A Short and Easy Way For The Palatines To Learn English. Oder Eine kurze Anleitung zur Englischen Sprach, Zum Nutz der armen Pfälzter/ nebst ...**

**London, 1710**

**VD18 90817141**

Easy Syllables for young Learners.

---

#### **Nutzungsbedingungen**

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle ([studienzentrum@francke-halle.de](mailto:studienzentrum@francke-halle.de))

#### **Terms of use**

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle ([studienzentrum@francke-halle.de](mailto:studienzentrum@francke-halle.de))

[urn:nbn:de:gbv:ha53-1-200816](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha53-1-200816)

## Easy Syllables for young Learners.

|    |    |    |    |    |    |    |    |    |    |    |
|----|----|----|----|----|----|----|----|----|----|----|
| ab | eb | ib | ob | ub | ba | be | bi | bo | bu | by |
| ac | ec | ic | oc | uc | ca | ce | ci | co | cu | cy |
| ad | ed | id | od | ud | da | de | di | do | du | dy |
| af | ef | if | of | uf | fa | fe | fi | fo | fu | fy |
| ag | eg | ig | og | ug | ga | ge | gi | go | gu | gy |
| ak | ek | ik | ok | uk | ka | ke | ki | ko | ku | ky |
| al | el | il | ol | ul | la | le | li | lo | lu | ly |
| am | em | im | om | um | ma | me | mi | mo | mu | my |
| an | en | in | on | un | na | ne | ni | no | nu | ny |
| ap | ep | ip | op | up | pa | pe | pi | po | pu | py |
| ar | er | ir | or | ur | ra | re | ri | ro | ru | ri |
| as | es | is | os | us | sa | se | si | so | su | sy |
| at | et | it | ot | ut | ta | te | ti | to | tu | ty |
| ax | ex | ix | ox | ux | va | ve | vi | vo | vu | vy |
|    |    |    |    |    | wa | we | wi | wo | wu | wy |

A Vowel hath a perfect Sound by it self without any other Letter; as [A] wife Man [I] think ought to be valued [O!] that there were many.

The Sound of Consonants is as followeth:

bee cee dee ef gee jee ca el em  
 b c d f g j k l m  
 en pe cu ar es tee yu ex yi zed  
 n p q r s t v x y z

Words